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9 月份團員假期及辦公室開放時間 
各團員家長： 

 

9 月份團員假期如下： 

 

日期 事項 

9 月 27 日（星期六）至 28 日（星期日） 新生面試日假期 

 

各團員於團員假期期間毋須回團練習。西九龍團址及何文田分團辦事處將於 9 月 27 日

（六）至 28 日（日）休息，何文田分團逢星期二休息，敬請家長及團員留意。詳情可

參閱團員手冊第 10 至 11 頁的活動及假期表。 
 

 

香港兒童合唱團 謹啟 

2025 年 9 月 6 日 

 

 

Member Holidays and Office Hours in September 

6 September 2025 

Dear parents and members,  

Please note that the member holidays in September are as follows:  

Date Item 

27 September (Saturday) to  

28 September (Sunday) 
Audition Day Hoildays 

 

Members are not required to come for practice during member holidays. West Kowloon 

Centre and Homantin Centre will be closed on 27 September (Sat) and 28 September (Sun). 

Homantin Centre is closed every Tuesday. For further information, please refer to the calendar 

of activities on P.10-11 of the Member Handbook. Thank you for your kind attention.  

 

The Hong Kong Children’s Choir   
 


